
El Consell lamenta els fets ocorreguts a la Mitja Marató i demana disculpes als participants i voluntaris
dilluns, 16 de maig de 2022 10:16

El Consell de Formentera, a través de l'àrea d'Esports, lamenta els fets ocorreguts durant la
celebració de la Mitja Marató per la falta d'aigua als punts d'avituallament per als corredors i
demana disculpes als participants afectats, així com als voluntaris. El Consell ha demanat
explicacions a l'empresa organitzadora, que assumeix el seu error de càlcul en el segon any de
la marató sense botelles de plàstic d'un sol ús. De cara a les pròximes edicions es treballarà
amb l'empresa organitzadora perquè aquest fet no es torni a repetir i millorar el servei i l'atenció
als participants. De la mateixa manera, es continuarà treballant perquè la prova sigui un
esdeveniment sostenible, tant en l'ús de plàstic d'un sol ús com en el consum responsable
d'aigua.
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